
 

 

Žádost o poskytnutí informací ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 

k informacím, ve znění pozdějších předpisů 

 

Na základě Vaší žádosti ze dne 21.2.2020 o poskytnutí informací ve smyslu zákona č. 106/1999 

Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů, Vám požadované 

odpovědi na dotazy zasíláme v příloze. 

  

S pozdravem 

 

 

 

 

 

 

 

        Zdeňka Bártová, DiS. 

        pověřená vedením OSVZ 

   

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Městský úřad Přeštice  
 

Odbor sociálních věcí a zdravotnictví  
 

Masarykovo nám. 107, 334 01  Přeštice 

 

VÁŠ DOPIS ZN.: e-mail 

   

 

fyzická osoba 

 

ZE DNE: 21.2.2020  

NAŠE SPIS. ZNAČKA: OSVZ-307-2016/SPL  

NAŠE ČÍSLO JEDNACÍ: PR-OSVZ-BAZ/7546/2020  

VYŘIZUJE: Zdeňka Bártová 

 

TELEFON: 379304530  

E-MAIL: bartova@prestice-mesto.cz  

DATUM: 26.2.2020 

 



Poskytnutí informací, které se týkají využívání mediace v praxi OSPOD, zpracovávané do diplomové práce.  
 
Dle zák. 106/1999 o svobodném přístupu k informacím mám následující dotazy: 
 

1. Kolikrát byla rodičům uložena ve správním řízení povinnost účastnit se 1. setkání 

s mediátorem v rozsahu 3 hodin dle ust. § 13 zák. SPOD, a to v roce 2017, v roce 2018 a 

v roce 2019? 

V r. 2017, 2018 a 2019 nebyla uložena rodičům  ve správním řízení povinnost účastnit se 1.setkání 

s mediátorem. 

2. Kolik pracovníků OSPOD má nějakou formu mediačního kurzu či výcviku (stačí odhad, 

případně obecné procentuální vyjádření)? 

Mediační kurz ani výcvik nemá žádná pracovnice. 

3. Je pro postup ukládání povinnosti účastnit se 1. setkání s mediátorem přijat vnitřní pokyn či 

metodika? 

Nebyl přijat žádný pokyn ani metodika. 

 
Odpovědi na uvedené otázky budou využity pro účely vysokoškolské diplomové práce.  
 

1. Můžete popsat své zkušenosti s využitím mediace ve sporech mezi rodiči? 

Rodičům mediaci doporučujeme, ale zpětnou vazbu nemáme. 

2. V jakém procentu případů (stačí hrubý odhad) rodičům mediaci doporučujete? 

Mediaci jsme doporučovali  asi v 5%. 

3. Jsou podle Vašeho názoru některé případy pro mediaci vhodnější a některé méně vhodné? 

Nelze zhodnotit.  

4. Přijde-li řeč na téma mediace, mají rodiče podle Vás povědomí o tom, oč se vlastně jedná? 

Rodiče povědomí nemají, ale základní informace dostávají. 

5. Jaké jsou podle Vašeho názoru překážky pro širší využití mediace ve sporech mezi rodiči? 

Překážkou může být finanční a časová náročnost. 

6. Máte dojem, že je ve Vašem obvodu dostatek mediátorů, popř. organizací poskytujících 

mediační služby? Jsou tyto organizace dostatečně pružné a ochotné? 

Advokátku poskytující mediaci máme i v našem městě, další mediátoři jsou i v dalších větších městech 
v okolí. 
 
 

 


